



NOTULEN 102^e ALGEMENE LEDENVERGADERING MAANDAG 10-11-2025

Namens het bestuur is aanwezig:

Hans Huijben (voorzitter), Paul Denissen (vicevoorzitter), René Clemens (technische commissie), John Looijkens (onderhoud), Corné Kreeft (penningmeester), Jaon Hapers (kantine), Roderick Broers (sponsoring), Sandra Huibers (Activiteiten) en Audrey Roelands (secretariaat).

Afwezig met kennisgeving:

Giesbert Wirken, Christ Klaassen, Jan Faes, Jac Henderson, Winfried de Kock, Michel van Dongen, Coen van Kollenburg, Corné van Arendonk, Merel Aarts, Petter Aarts, Ton Oerlemans, Frank van Hoek, Jos Pijpers, Ludwig van den Ouweland, Pam Boere, Emiel Heffer, Jos Pijpers.

1. OPENING

Opening door voorzitter Hans Huijben om 20.30 uur. Hans heet iedereen van harte welkom bij de 102^e algemene ledenvergadering van V.V. Gilze. Er zijn 35 leden aanwezig buiten bestuur om.

2. FORMELE AFHANDELING VAN ALV VAN 25-11-2024

Geen opmerkingen, iedereen akkoord : bij deze zijn de notulen van 25-11-2024 goedgekeurd.

3. JAARVERSLAGEN

A. Financieel jaarverslag 2024-2025 en begroting seizoen 2025-2026

Corné geeft met een presentatie een toelichting op het financieel jaarverslag 2024-2025.

Financieel jaarverslag is doorgenomen door Corné en daaropvolgend gaat Corné door de begroting van seizoen 2025-2026.

Extra toelichting vanuit Corné:

Kosten geven wel een stijgende lijn te zien. We proberen de prijzen in de kantine in de hand te houden.

Vraag Heinz Kools : Zijn er achterstallige contributie betalen ?

Gelukkig niet. Ook facturen van sponsoren worden vaak netjes op tijd betaald.

Vraag Koen Oprins : Graag een toelichting op de stijgende kosten

- Inkoop kantine
- Personeelskosten
- Huisvestingskosten geven een wat scheef beeld. De gemeente moet nog een gedeelte van het energieverbruik aan ons betalen.
- Wedstrijdkosten zullen hoger worden. De scheidsrechters moeten betaald worden die KNVB stuurt.

Vraag Mart Machielsen : Zijn alle cijfers op de begroting netto bedragen ?

Klopt, alle bedragen zijn netto. Aan een fiscalist en boekhouder hebben we gevraagd of de btw van de factuur voor de nieuwe tenues verrekend mogen worden en volgens hun geeft dat geen probleem.

Begroting toelichting Corné:

- Geen derby's meer
- Minder publiek als tegenstander van Gilze 1 van ver komen
- Inkomsten blaashal vallen weg

Vraag Yori de Ling : komen subsidies jaarlijks terug ?

Blijven inderdaad al jaren op hetzelfde bedrag staan. Gemeente indexeert deze niet. In de toekomst zal deze niet onverwacht komen te vervallen, aangezien hiervoor een contract is afgesloten met de gemeente.

B. Verslag kascontrolecommissie

Yori de Ling en Koen Oprins geven hun akkoord op de kascontrole.

Hun toelichting :

Ze krijgen van tevoren inzage in de financiële stukken. Daarna kunnen ze alle vragen stellen.

Wat hun opvalt is dat we een positief resultaat hebben. Richting de toekomst hebben ze wel enkele opmerkingen gemaakt naar de penningmeester. Een nieuwe persoon voor de kascontrole blijft welkom.

Opmerking Yori de Ling : Onderhoud belangrijk punt. Ze hebben hiervoor het meerjarenplan ontvangen welke is gemaakt door het bestuur. Kascontrole wil het wat scherper wegzetten.

De bedragen sluiten nu niet volledig aan op bv. het vervangen van een dak. Advies om dit mee te nemen als aandachtspunt.

Opmerking Hans Huijben : er waren nergens onderhoudscontracten voor afgesloten. Deze afspraken wil het bestuur in de toekomst wel gaan maken met partijen.

C. Decharge penningmeester

De kascontrolecommissie adviseert om de penningmeester decharge te verlenen. Dit wordt akkoord bevonden door de aanwezige leden. Decharge is verleend.

D. Benoemen kascontrolecommissie

Yori de Ling en Koen Oprins zitten in de kascontrolecommissie. Koen gaat er nu echt meestoppen. Er is al een vervanger gevonden in Jos Spapen. We willen graag Jos toevoegen aan de controlecommissie.

JAARVERSLAG SECRETARIS 2024-2025

Hans verwijst naar het jaarverslag dat ieder aangemeld lid gemaaild heeft gekregen. Voor de liefhebbers is deze alsnog op te vragen bij het secretariaat.

Belangrijkste punten die besproken zijn:

- 893 leden – kleine stijging;
- “we are going up” - Gilze 1;
- Onderhoudsploeg is groot, maar wel op leeftijd. Assistentie is van harte welkom;
- Er zijn nu 253 vrijwilligers druk bezig met allerlei zaken;
- Kantine heeft top gedraaid met een mooie derby en een prachtige verenigingsdag;
- Activiteitencommissie heeft ook dit jaar veel leuke dingen georganiseerd.

4. BESTUURSVIERKIEZING

5e Seizoen van de huidige bestuursleden. Er is een staffel ingebouwd, dat niet een volledig bestuur kan aftreden.

Zowel Roderick Broers, Hans Huijben als Corné Kreeft zijn aftredend en herkiesbaar. Er zijn geen tegenstemmers en onder luid applaus worden allen herkozen.

5. BESTUURSMEEDEDELINGEN

Verbouwing toiletgroepen en overkapping

Al 2 jaar op de agenda. Vergunning is verleend voor de uitbreiding van de toiletgroep en een overkapping.

Bij 4 sponsors gaan we offertes aanvragen. We hopen deze eind dit jaar binnen te hebben en een keuze te maken voor een aannemer.

De toiletgroep gaan we als eerste aanpakken met als realisatie Q2 2026.

Er worden enkele plaatjes getoond met de ideeën.

De huidige toiletgroep blijft intact.

Vraag Gerrit Gijsbrechts : Komt er ook een verruiming voor de garderobe bij of de tassenruimte ?

Hier heeft het bestuur nog geen oplossing voor.

Vraag Bert Faes : blijven de ramen achter staan ?

Het wordt een dichte wand met een dubbele deur. Uitzicht blijft naar veld 3 en 4.

Vraag Lilian Arts : krijgt de overkapping een schuifbaar dak ?

Het zal een vaste overkapping worden met als mogelijkheid om zonnepanelen erop te leggen.

Vraag Yori de Ling : vraagt om toelichting op de uitgave.

Daar kan het bestuur nu nog moeilijk antwoord op geven. Dit is namelijk afhankelijk van de offertes.

Vraag Yori de Ling : Wordt de overkapping overlegd met de leden ?

Het bestuur weet nog niet of we een extra vergadering hiervoor gaan beleggen. Het bestuur gaat hierover nog in beraad. We willen als bestuur wel transparant zijn en leden meenemen. In de statuten staat niet vermeld dat we toestemming moeten vragen aan de leden. Het is wel mogelijk dat de leden zelf om een ingelaste vergadering vragen indien ze met meer dan 10 % van de leden zijn.

Vraag Yori de Ling : Wat is de reden dat we een overkapping willen zetten ?

Het bestuur ziet dit als meerwaarde voor het gebruik van ons terras. Deze is dan efficiënter en kan meer gebruikt worden. Met name in de herfst en wintermaanden. Daarnaast is het ook een uitbreiding van de kantine en kan het als slaapplek gebruikt worden voor het pupilenkamp.

Vraag Yori de Ling : Zijn alle aannemers in staat om zo'n grote verbouwing doen ?

Alle sponsors kunnen dit.

Yori vraagt het bestuur goed na te denken of we zo'n grote uitgave bij de sponsors weg willen leggen.

Vraag Dolf Aarts : Is er een idee wat dit moet gaan kosten ?

Hier hebben we nog geen idee van. We zijn in afwachting van de offertes.

Status veld 5 (blaashal)

Officieel van stichting Verhoven. Op 11-11 hebben we overleg met de gemeente over het terugbrengen van het voetbalveld in de originele staat. Dus bespeelbaar als voetbalveld en herstel van de sproei installatie. Nu is de planning dat de nieuwe sporthal half februari zal worden geopend.

We hebben de wens om er veldverlichting op te krijgen. Dit wordt ook in het overleg meegenomen.

De huur die de gemeente betaald, stopt op het moment dat het veld in dezelfde staat is teruggebracht.

Contributie per 01-01-2026

Verhoging van 3%. Stijgende algemene kosten en voorkomen van een grote verhoging in één keer. Afgelopen 2 jaar geen verhoging geweest.

Samen zijn we V.V. Gilze

Het speerpunt voor de komende jaren.

Vaak komt het neer op dezelfde mensen. We wensen meer betrokkenheid van ouders, hoe betrekken we nieuwe leden. Wie kan wat doen. Ideeën en suggesties zijn natuurlijk altijd welkom.

In het bestuur zijn we aan het nadenken hoe we hier vorm aangeven.

Wijziging bezetting secretariaat op zaterdag

Het huidige secretariaat heeft aangegeven te gaan stoppen na dit seizoen.

Ontvangst scheidsrechters, tegenstanders, eerste aanspreekpunt voor leiders/trainers en ouders met vragen.

Druk op zoek naar nieuwe bezetting. Kan in verschillende vormen. Alleen een ochtend of middag is ook mogelijk.

Vraag Miranda Oosterwijk : Welke kanalen gebruiken we hiervoor om mensen te zoeken ?

We zijn nog niet gestart met zoeken.

Vraag Bert Faes : Op zondag ook geregeld niemand aanwezig in de bestuurskamer.

Nemen we mee in het bestuur.

6. RONDVRAAG

Vraag Jens Oprins : Het is nu een ramp om bij veld 3 en 4 ballen te zoeken. Wie is hier verantwoordelijk voor ?
De gemeente en zij doen hier eigenlijk te weinig aan. We zullen het maaien van helling bij veld 3 en 4 meenemen bij het overleg met de gemeente.

Vraag Thijs de Jong :

Deze zijn van de gemeente. Nemen we mee in het overleg.

Thijs de Jong : Netten zijn ook vaak kapot en veld 3 heeft geen hek. Dit is erg onhandig voor de hulpdiensten.
Netten heeft alle aandacht. Dit is niet door normaal gebruik maar vandalisme. We bestellen elke keer weer bij de gemeente.

Voor wat betreft de bereikbaarheid van de hulpdiensten zullen we ook meenemen in het overleg.

Vraag Nicole Spapen : Werven we kantinepersoneel ook via de socials ?

Ze heeft het idee dat er te weinig animo is. Volgens het bestuur is alles aardig op orde.

Ideeën en suggesties zijn natuurlijk van harte welkom.

Vraag Dennis Baart : de maten van de nieuwe shirts zijn een ramp. Hun kleinste maat is een maat L.

Waar hebben we deze maten op gebaseerd ?

We hebben gekozen om te blijven bij Robey. We hebben bij hen niet gevraagd naar maatvoering. De maatvoering van andere jaren zijn precies overgenomen. We hebben gemerkt dat er verschillen zijn qua model door een nieuwe lijn. Deze valt compleet anders.

Dennis : In het verleden zaten er ook maat s en m in hun tas.

Het bestuur wil graag meedenken. Waarom is deze vraag niet eerder gesteld aan de kledingcommissie ? Dan hadden zij dit eerder kunnen toelichten en schakelen met de leverancier.

Opmerking Rick Machielsen :

Hij had ook een mail gestuurd over de pasvorm. Hij kreeg een reactie dat hij hier niet over kan klagen.

Vraag Dennis Baart : Hij snapt de investering van de Grote clubactie niet goed. Kunnen wij dit toelichten ?

Terechte vraag : Grote clubactie is bedoeld om geld in te zamelen voor de club. Het camerasysteem is een investering in de club en ook voor de jeugd. Over 5-10 jaar maken zij hier gebruik van. We willen als vereniging professionaliseren. Dit word opgenomen in het beleidsplan.

Een x- bedrag van elk lot gaat naar het eigen team toe, wat vaak gebruikt wordt voor het teamuitje.

Ideeën voor de volgende jaren zijn van harte welkom.

Opmerking Hans Huijben : Het bedrag van de Rabo clubsupport wordt dit jaar aan de jeugd besteed in de vorm van een techniekclinic.

Gust Huijben : wie gaat het camerasysteem beheren ?

Daar zijn we nog over aan het nadenken. Hier moet nog een concrete invulling aangeven. De teams moeten wel op veld 1 spelen.

Opmerking Gust : Wellicht handig om ook het veiligheidssysteem ook uit te breiden ?

Vraag Mark Aarts : hoe zit het met de privacywet ?

Volgens Jurgen Arnouts is dit helemaal afgekaart door de KNVB.

We checken dit nog even binnen het bestuur.

7. SLUITING

Voorzitter Hans Huijben bedankt iedereen voor zijn komst naar de vergadering en sluit deze af om 21.53 uur.

Notulen opgemaakt door Audrey Roelands op d.d. 10-11-2025